

拉斯維加斯生命河靈糧堂

River of Life Christian Church in Las Vegas

成立 Started：2007 年 4 月

地點 Location：Las Vegas, NV

主任牧師 Senior Pastor：李紹英牧師 Rev. Fred Lee

網址：www.rolcclv.org

簡要介紹 Brief Introduction:

位於內華達州的拉斯維加斯城是個屬靈爭戰極大的城市，賭博和色情充斥其中，許多人生活在黑暗權勢的轄制下，被罪惡所捆綁。一群住在拉斯維加斯的弟兄姊妹有鑒於此，對拯救靈魂，帶人歸主有著極大的負擔，他們在 2006 年 9 月開始第一次小組聚會，以敬拜讚美、聖靈更新、小組教會、福音宣教的異象開始在拉斯維加斯的植堂工作，要把福音的好消息傳給此地的未得之民，並與聖靈同工，使被咒詛轄制的得釋放，被罪惡捆綁的得自由，身心靈有疾病的得醫治。教會於 2007 年二月正式註冊成立，並於四月初加入生命河靈糧堂的大家庭，成為生命河在該地的分堂。李紹英牧師夫婦於 2011 年 7 月開始牧養這間教會，教會在他們的帶領下，一直在穩定中成長。他們對宣教也有很深的負擔，積極參與少數民族宣教事工，晨曦戒毒職場事工，及各社區服務。李紹英牧師於 2021 年 6 月退休，目前教會事工由何文傳道繼續帶領。教

會今年的主題是「新的展望，愛主更多」，目前主日崇拜是現場聚會與直播並行，求神將祝福、力量和恩典厚厚的加添給眾弟兄姊妹，並賜給他們同心合一的靈，為主贏得更多的靈魂。

Las Vegas in Nevada, a city well known for gambling and pornography, has a great spiritual battle. A lot of people lived under the bondage of darkness and sin. A group of brothers and sisters had a great burden for the gospel and began their ministry with a cell group. They spread the gospel to the local people, released and freed people under curse and sin, and healed the sick by the power of the Holy Spirit. In Feb 2007, they officially set up the church, and in April 2007, joined the River of Life family as a daughter church. Starting in July 2011, Pastor Lee and his wife began to shepherd this church and the church has grown steadily. They also have a deep burden on missions and actively participate in minority missions, morning drug treatment workplace ministries, and various community services. Pastor Fred Li retired in June 2021, and currently the church ministry is led by Preacher Sarah He. Their theme this year is "New Prospects, Love the Lord More". Currently, Sunday worship is a live gathering and live broadcast. May God add abundantly more blessing, power, and grace to the

church. May the spirit of unity flow among the brothers and sisters and may they win more souls for the Lord.

代禱事項：

1. 請為拉斯維加斯生命河靈糧堂代禱，求主在新的一年里賜下更多聖靈的澆灌，帶領弟兄姊妹進入神的命定，活出真正的屬靈生活。
2. 請為受洗基要真理班代禱，求主廣開福音的門，激勵弟兄姐妹積極邀請，並鼓勵福音朋友來參加，把得救的人數加添給他們。
3. 感謝主！他們一直以實體崇拜加直播聚會，感謝主的恩典，求主繼續保守他們聚會的安全，加添弟兄姐妹的信心，並見證神的大能與保守。
4. 為兒童與青少年事工實體聚會重新起步禱告，求主加添家長們的信心，願意帶領孩子恢復實體聚會，堅固孩子與神的關係。

Prayer Items:

1. Please intercede for the ROLCC in Las Vegas and ask the Lord to grant more outpouring of the Holy Spirit in the new year to lead brothers and sisters into God's destiny and live a true spiritual life.

2. Please pray for the baptized basic truth class, ask the Lord to open the door to the gospel, encourage brothers and sisters to actively invite, and encourage gospel friends to participate, and increase the number of saved people.
3. Praise the Lord! They have been using both physical worship and live broadcast, thanking the Lord for his grace, and praying that the Lord will continue to keep their meetings safe, increase the confidence of brothers and sisters, and testify to God's power and protection.
4. Pray for the re-start of the children and youth ministry physical gatherings, and pray that the Lord will increase the confidence of the parents, willing to lead the children to resume the physical gatherings and strengthen the relationship between the children and God.